

September 24
24 septembre
2012



The Law Society of
Upper Canada

Barreau
du Haut-Canada

Convocation Conseil

*The call to the bar
of candidates*

*L'assermentation des candidats
et des candidates*

CONTENTS**TABLE DES MATIÈRES**

MESSAGE FROM THE TREASURER	LE MESSAGE DE LE TRÉSORIER	2
CALL TO THE BAR – AN EXPLANATION	ADMISSION AU BARREAU – QUELQUES EXPLICATIONS	4
BENCHERS OF THE LAW SOCIETY OF UPPER CANADA	CONSEILLERS DU BARREAU DU HAUT-CANADA	5
OATHS	SERMENTS	6
PROGRAMME	PROGRAMME	7

MESSAGE FROM THE TREASURER

The Call to the Bar ceremony is an occasion for you, your family, your friends and your colleagues to celebrate your achievement of becoming a member of the Ontario bar. For many of you, this will be the first time you put on the barrister's robes – the uniform of our profession, which dates back to the 15th century. Donning the barrister's robes signifies that you have crossed the threshold, from student to professional, from pupil to peer, from law graduate to member of the Law Society of Upper Canada.

For all of the participants in the Call to the Bar ceremony – candidates, family, friends, benchers and staff of the Law Society – it is not only a happy event, but also an occasion to reflect on the meaning of the ceremony. Each candidate will already have signed the Rolls of the Court of Appeal for Ontario and the Superior Court of Justice. Each candidate is welcomed into the profession as an equal, takes the oath of the barrister and solicitor and becomes an officer of the court. Each candidate promises to ensure access to justice, to improve the administration of justice, to champion the rule of law and safeguard the rights and freedoms of all persons. The Call to the Bar ceremony is an opportunity for us as lawyers to re-affirm the values of our profession, not only to each other as colleagues, but especially to those who have come to witness the event, family and friends, as well as members of the public.

You have taken different paths to arrive at this day. Some of you come to this ceremony by “conventional” means: undergraduate or graduate studies, law school at a Canadian university and articles of clerkship. Increasingly, more of you come to this day with qualifications from law schools abroad, or with experience practising in other common law jurisdictions in Canada or in other parts of the world. Perhaps today marks for you the start of a second career. For some of you the journey has been relatively painless; for others, the personal sacrifices and

LE MESSAGE DE LA TRÉSORIÈRE

À l'occasion de cette cérémonie d'assermentation, vous célébrez avec votre famille, vos amis et vos collègues votre accession au rang de membre de la profession juridique en Ontario. Nombre d'entre vous revêtiront pour la première fois la toge d'avocat – l'uniforme de votre profession depuis le XV^e siècle. Revêtir la toge souligne votre passage d'étudiant et d'étudiante au statut de professionnel, de pupille à pair, de diplômé et diplômée en droit à membre du Barreau du Haut-Canada. Pour toutes et tous les participants à la cérémonie d'assermentation – candidats, familles, amis, conseillers et personnel du Barreau, c'est plus qu'un événement heureux; c'est aussi une occasion de réfléchir à sa signification. Chaque candidat aura déjà signé les rôles de la Cour d'appel de l'Ontario et de la Cour supérieure de justice. Chaque candidat est accueilli dans la profession comme un égal, chacun prête le serment d'avocat et devient fonctionnaire judiciaire. Chaque candidat promet de chercher à assurer l'accès à la justice, d'améliorer l'administration de la justice, de défendre la primauté du droit et les droits et libertés de tous. La cérémonie d'assermentation offre une occasion pour nous avocats et avocates de réaffirmer les valeurs de notre profession, non seulement entre collègues, mais surtout au bénéfice de ceux et de celles qui assistent à l'événement, soit la famille, les amis et le public.

Vous avez parcouru différents chemins pour arriver à ce jour. Certains d'entre vous ont emprunté la route « traditionnelle » : après des études de premier cycle ou de cycle supérieur, puis l'école de droit dans une université canadienne suivi d'un stage. De plus en plus, d'autres d'entre vous arrivent ici munis de diplômes en droit de l'étranger ou avec une expérience pratique dans d'autres juridictions de common law au Canada ou dans d'autres parties du monde. Peut-être que ce jour marque pour vous le début d'une nouvelle carrière. Pour certains d'entre vous, le parcours s'est fait sans trop de heurts;

the struggles have been enormous. Even though the journey for each of you has been different, each of you is here today because you have demonstrated not only the necessary academic and practical qualifications, but also the strength of character, to be admitted to the bar. You have every right to be proud of your achievement.

Today's ceremony marks the end of one journey and the beginning of another. No matter how hard or easy your journey has been to arrive at this day and no matter what your background, you all begin a new journey today at the same time and in the same place, physically and figuratively. You have all taken the same oath and assumed the same obligations to your future clients, to the court and to the public we all serve. In exchange, you have been granted the privilege to practice law in Ontario as a barrister and solicitor. You start your careers as lawyers in Ontario as equals. That you wear the same barrister's robes is the visible manifestation of this equality.

As you begin your careers in law, remember that the opportunities for success and professional satisfaction are as diverse as the paths that brought you to today's ceremony. Commitment to the values and ethics of our profession and your continued dedication to the advancement of your learning and legal knowledge will be the common denominator for a rewarding and successful career in law, wherever that career may lead you.

On behalf of the benchers and staff of the Law Society of Upper Canada, we extend our heartfelt congratulations and wish you every success in your legal career.



Thomas G. Conway
Treasurer

d'autres ont fait des sacrifices personnels et surmonté d'énormes obstacles. Même si chaque parcours est différent, vous êtes tous et toutes ici aujourd'hui parce que vous possédez manifestement non seulement des compétences théoriques et pratiques, mais aussi la force de caractère nécessaire pour être admis au barreau. Vous avez tous les droits d'être fiers du chemin parcouru.

La cérémonie d'aujourd'hui marque la fin d'un parcours et le début d'un autre. Peu importe si votre cheminement a été facile ou difficile pour arriver à ce jour, et peu importe d'où vous venez, vous poursuivez tous une nouvelle destination, en ce même jour, au même moment et au même endroit, au propre comme au figuré. Vous avez tous et toutes prêté le même serment et accepté les mêmes obligations envers vos futurs clients, envers les tribunaux et ce public que nous servons tous. En échange, vous avez reçu le privilège d'exercer le droit en Ontario en qualité d'avocat. Vous entamez vos carrières comme avocates et avocats en Ontario à titre d'égaux. Le fait de porter la même toge est la manifestation visible de cette égalité.

À l'aube de votre carrière en droit, rappelez-vous que les visages du succès et de la satisfaction professionnelle sont aussi variés que les chemins que vous avez parcourus pour arriver ici aujourd'hui. Le respect des valeurs et de l'éthique de notre profession et un dévouement continu envers l'apprentissage et la connaissance du droit constitueront les bases d'une carrière satisfaisante et réussie, peu importe où le vent vous portera.

Au nom des membres du Conseil d'administration et du personnel du Barreau du Haut-Canada, nous vous offrons nos plus sincères félicitations et vous souhaitons du succès dans votre carrière juridique.



Le trésorier,
Thomas G. Conway

CALL TO THE BAR

The call to the bar takes place in two separate procedures. First, the Benchers of The Law Society of Upper Canada, who are responsible for the governance of the legal profession in Ontario, are called to order on the stage in a Special Convocation by the Treasurer, who is the head of the Society. The candidates will be presented by members of convocation the Treasurer who will confer on them the degree of Barrister-at-Law and call them to the Bar of Ontario. Convocation will then adjourn and a Special Session of the Court of Appeal for Ontario and the Superior Court of Justice will be convened by the Court Registrar. The Chief Justice of Ontario, or designate will preside over the administering of the Oath of Allegiance, and the Oath to the newly called members of the Bar. The Court will then adjourn. The graduates now are called to the bar as Barristers and Solicitors, and are authorized to practise law in the Province of Ontario.

ADMISSION AU BARREAU

L'admission au barreau se déroule en deux temps. En premier lieu, le trésorier, qui est chef du Barreau, ouvre un conseil extraordinaire sur l'estrade des conseillers du Barreau du Haut-Canada, qui sont responsables de l'administration de la profession juridique en Ontario. Des membres du Conseil présentent les candidats et candidates à le trésorier qui leur remet le diplôme d'avocat-plaideur ou d'avocate-plaideuse et les reçoit au barreau de l'Ontario. La séance du Conseil est alors levée et le greffier convoque une session extraordinaire de la Cour d'appel de l'Ontario et de la Cour supérieure de justice. Le juge en chef de l'Ontario, ou la personne désignée, préside à la prestation du serment d'allégeance et du serment par les nouveaux membres reçus au barreau. La séance de la Cour est alors levée. Les candidats et les candidates sont maintenant avocats-plaideurs ou avocates-plaideuses et procureurs ou procureures, et sont autorisés à exercer le droit dans la province de l'Ontario.

BENCHERS OF
THE LAW SOCIETY OF UPPER CANADA

MEMBRES DU CONSEIL DU
BARREAU DU HAUT-CANADA

Treasurer/Trésorier
Thomas G. Conway
*Elected Benchers/
Membres élus*
Raj Anand, LSM
Constance Backhouse,
C.M., O.Ont., LSM
Jack Braithwaite
Christopher D. Bredt
John E. Callaghan
John A. Campion
Mary Louise Dickson,
O.Ont., Q.C.
Adriana Doyle
Ross F. Earnshaw
Lawrence Alexander
Eustace
Robert F. Evans, Q.C.
Julian N. Falconer
Alan D. Gold
Howard Goldblatt
Jennifer A. Halajian
Susan M. Hare
Carol Hartman
Jacqueline Horvat
Janet Leiper
Michael M. Lerner
M. Virginia MacLean,
Q.C., LSM
William C. McDowell

Susan T. McGrath
Wendy Matheson
Malcolm M. Mercer
Janet E. Minor
Barbara Murchie
Julian Porter, Q.C.
Judith M. Potter
Nicholas John Pustina, Q.C.
Susan Richer
Linda R. Rothstein, LSM
Mark Sandler
James A. Scarfone
Paul B. Schabas
Alan G. Silverstein, C.S.
Joseph J. Sullivan, C.S.
Beth Symes, C.M., LSM
Robert Wadden
Peter C. Wardle
*Paralegal Benchers/
Conseillers parajuristes*
W. Paul Dray
Michelle Haigh
*Appointed Benchers/
Membres nommés*
Marion Boyd
S.M. Aslam Daud, M.B.B.S.
Seymour Epstein, P.Eng.
Dow Marmur

Jack Rabinovitch,
O.C., O.Ont.
Jan Richardson
Baljit Sikand
Catherine Strosberg
*Ex-Officio Benchers/
Membres d'office*
The Hon. John Gerretsen,
MPP
Bob Aaron
Larry Banack
The Hon. Christopher
Bentley
Michael J. Bryant
The Hon. W. Dan Chilcott,
Q.C.
John T. Clement, Q.C.
Austin M. Cooper, Q.C.
Paul Copeland, C.M.
E. Susan Elliott, LSM
Abraham Feinstein,
Q.C., LSM
The Hon. Lee K. Ferrier, Q.C.
Neil Finkelstein
The Hon. James M.
Flaherty, P.C., MP
Patrick Garret Furlong,
Q.C., LSM
Garry Lloyd Gottlieb, Q.C.
The Hon. John D. Ground,
Q.C.

Howard G. Hampton
Charles A. Harnick,
Q.C., LSM
George D. Hunter
Vern Krishna,
C.M., Q.C., FRSC
Gavin MacKenzie
Ronald D. Manes
The Hon. R. Roy McMurtry,
O.C., O.Ont., Q.C.
W.A. Derry Millar
Daniel J. Murphy, Q.C.
Ross W. Murray, Q.C.
Alan W. Pope, Q.C.
The Hon. Sydney L.
Robins, Q.C., LSM
The Hon. Allan Rock,
P.C., Q.C.
Heather Joy Ross
Clayton Ruby, C.M.
Arthur R. A. Scace,
C.M., Q.C.
Norm W. Sterling, MPP
Harvey T. Strosberg,
Q.C., LSM
Gerald A. Swayne, Q.C., C.S.
J. James Wardlaw,
Q.C., LSM
Bradley H. Wright
Roger D. Yachetti, Q.C.
David S. Young

Honorary Benchers/Membres honoraires

His Royal Highness Prince Charles, The Prince of Wales
The Right Honourable The Baroness Thatcher, LG, OM, PC
The Hon. Lincoln M. Alexander, P.C., C.C., O.Ont., C.D., Q.C., LSM

Marshall A. Crowe, LSM (Emeritus)
Laurie H. Pawlitza (Emeritus)

OATHS**SERMENTS****OATH OF ALLEGIANCE**

I swear or affirm that I will be faithful and bear true allegiance to Her Majesty Queen Elizabeth the Second, Her heirs and successors according to law.

OATH

I accept the honour and privilege, duty and responsibility of practising law as a barrister and solicitor in the Province of Ontario. I shall protect and defend the rights and interests of such persons as may employ me. I shall conduct all cases faithfully and to the best of my ability. I shall neglect no one's interest and shall faithfully serve and diligently represent the best interests of my client. I shall not refuse causes of complaint reasonably founded, nor shall I promote suits upon frivolous pretences. I shall not pervert the law to favour or prejudice any one, but in all things I shall conduct myself honestly and with integrity and civility. I shall seek to ensure access to justice and access to legal services. I shall seek to improve the administration of justice. I shall champion the rule of law and safeguard the rights and freedoms of all persons. I shall strictly observe and uphold the ethical standards that govern my profession. All this I do swear or affirm to observe and perform to the best of my knowledge and ability.

SERMENT D'ALLÉGEANCE

Je jure ou affirme solennellement et sincèrement que je serai fidèle et porterai allégeance à Sa Majesté la Reine Élizabeth Deux, à ses héritiers et successeurs, conformément à la loi.

SERMENT

J'accepte l'honneur, le privilège, les devoirs et les responsabilités liés à l'exercice du droit en qualité d'avocat plaident et de procureur dans la Province de l'Ontario. Je protégerai et défendrai les droits et les intérêts des personnes qui m'embauchent. Je conduirai toutes les instances avec fidélité et au mieux de ma compétence. Je ne négligerai les intérêts de personne, j'assurerai un service fidèle et représenterai avec diligence l'intérêt véritable de mes clients. Je ne refuserai pas les plaintes dont les fondements sont raisonnables, ni n'intenterai aucune cause frivole. Je ne détournerai pas la loi pour favoriser ou défavoriser qui que ce soit, mais en toutes choses, j'agirai avec honnêteté, intégrité et politesse. Je chercherai à assurer l'accès à la justice et aux services juridiques. Je chercherai à améliorer l'administration de la justice. Je mettrai de l'avant la primauté du droit et veillerai à respecter les droits et libertés de tous. Je me soumettrai strictement aux normes de déontologie qui régissent ma profession. Je jure ou affirme solennellement que je traiterai toutes ces questions au mieux de ma connaissance et de ma compétence.

PROGRAMME**PROCESSION**

The audience will rise when the Treasurer and Benchers enter the Auditorium. The Treasurer, Thomas G. Conway, will open Convocation.

PROGRAMME**ENTRÉE SOLENNELLE**

L'assistance se lève lorsque le trésorier et les membres du conseil entrent dans l'auditorium. Le trésorier, Thomas G. Conway, ouvre le Conseil.

CALL TO THE BAR

The candidates for call to the bar will be presented to the Treasurer by members of convocation.

ADMISSION AU BARREAU

Les membres du Conseil présentent à le trésorier les candidats et candidates à l'admission au barreau.

Albert Leonid Abaunza
Duran

Keisha Sade Elisabeth
Athanas

Bhavin Gautam Bilmoria
Lyle Block Collins

Mandeep Kaur Chhokar
Cherrine Callista Chow

Lev B Abramovich
Ahmed Ibrahim Ahmed
Absiye

Jana Baca
Raha Bahreini
Lauren Francis Baker

Catherine Carmen
Marie Boivin
Céleste Simone Rita
Boyer

Elvina Catherine
Hou-Yan Chow
Ken Chow

Suha Diana Subhi
Abu-Jazar

Aghilan Balachandran
Olivia Balanga Balanga
Santos

Jonathon Kenneth
Bradbury
Calvin Cameron Brown

Andrew Robert Christie
David Adeyinka Coker
Erin Michelle Craddock

Ali Afzal

Marek Pawel Balinski

Jamie Alexander Bruce

Emma Teresa Cregan

Elizabeth Agbi

Kaluhennadige A

Pamela Ann Buchanan

Susanna Melissa
Crichlow

Samira Mobina Ahmed

Bandara

Christopher Adrian Buck

Peter Arthur Cruickshank

Khadeejah Afreen Ahsan

Gabrielle Marie Suzie

Hussain Bukhari

Marc Anthony Simone
Cumbo

Mehreen Mahmood Alavi

Beaulieu

Patrick Simon Cahill

Paul Daly

Kimberley Georgia
Allardycé

James Beesley

Jeffrey Andrew Carolin

Merai Daoud

Kristen Anne Allen

Rinat Begaliyev

Joshua David Chan

Christine Mae Davidson

Brandon Michael Ament

Leila Beheshti

Ajwinder Singh Chatha

Deana Susan De Grace

Tahira Amin Cabera

Sukhjinder Sing Bhangu

Tiffany Danielle

Shivani Anand

Jaspal Singh Bhullar

Chatterton

Jennifer Leigh Dell'Unto	Meena Kumari Gupta	Lesley Fay Ruth King	Kevin Singh Mehar
Navneet Kaur Dhaliwal	Firdose Haffejee	Ildiko Kiss	Panayiotis Meitanis
Natalie-Natasha Domazet	Vladimir Hajtol	Marc Warren Kitay	Peter Robert Mendelsohn
Troy Claude Dore	John Michael Hammond	Melissa Nicole Knox	Lata Jayamohan Menon
Grzegorz Marcin Dorsz	Meghan Elizabeth Hanlon	Amit Kwatra	Maheen Merchant
Abigail Carol Rita Boleslava Dubiniecki	Sandeep Kaur Hanspal	Kelly Ann Labine	Geoffrey Neil Metropolit
Matthias Duensing	Rohan Rahul Haté	Gisele Anick Stéphanie Lafrance	Winston Chung-Hung Moh
Shannon Catherine Durno	Gillian Patricia Hayes	Joanna Margaux Langille	Maleeka Nooruddin Mohamed
Deepshikha Dutt	Casey Alexander Hayward	Rebecca Ka Men Law	Rebecca Vaughan Moore
Martina Dwyer	Christine Carole Hodgins	Andrew Youngkyu Lee	Larissa Christina Moscu
Ozlem Eskicioglu	Brendan John Alfred Holness	Michael Bernard Lesage	Megan Maurie Mutcheson
Maria Esmatyar	Ahmed Dirir Hussen	Candice Hui-Lin Leung	Samantha Nassar
Insiya Ilyas Essajee	Fahrin Jaffer	Hubert Yu Him Leung	Georges Alexander Nassrallah
Joanna Lokisha Eubanks	Navneet Kaur Jaswal	Jeanne Licherman	Joanna Beth Nefs
Farah Christine Vinta Fard	Graham David Jenner	Margaret Liddle	Ekaterina Neouimina
Scott Ian Ferguson	Sarah Evelyn Jones	Ryan Kenneth Liss	Irene Li Ming Ng
Jeremy Eric Fox	Angela Sudhakar Joshi	Jessica Lithwick	Stuart Joseph Norris
Kiera Susan Gans	Razmeen Joya	Mandy Sin Man Lui	Chukwuma Chuks Oriuwa
Zlatina S Georgieva	Eun Ju Jung	Jacqueline Joyce Luksha	Faustina Adoma Otchere
Mona Ghanei	Robert John Kalanda	Kristen Ann Mac Donald	Dennis Ovsyannikov
James William Gibson	Andreas John Michael Kalogiannides	Lori Christine Mac Intosh	Aleksandra Ruta Pacevicius Pace
Ashley-Rose Gillespie	Natalie Roberta Kanerva	Jeffrey Daniel Major	Rinus J. Pais
Anita Chetna Goela	Rupa Lakshmi Karyampudi	Muhammad Atique Malik	Christopher Michael Scott Parton
Nader Gohar	Ameera Qamar Khan	Ashleigh Alanna Martin	Anjli Patel
Jeffrey Robert Goit	Imran Ali Khan	Scott Charles Mc Ansh	Elena Pelz
Mark Morris Golinski	Abdur Rahman Khurram	Shadrach Robert Mc Gooeye	Liyanage Iromi Rochelle Perera
Rita Vanessa Gonsalves		Kathryn Ann Mc Goldrick	
Daniel Jason Greenberg		Rebecca Anne McConchie	
Emma Lee Gregg			

Katherine Nicole Peto	Sophie Marie Catherine Roy-Lafleur	Ann Marie Stillala	Luc Roland Vaillancourt
Jason Anthony Resendes Pilgrim	Meena Kumari Sadioura	Mark Andrew Stoiko	Andreea Roxana Vasiliu
Vlad Popescu	Nima Safarzadeh Amiri	David Montgomery Struthers	Tyler Weston Vibert
Charlotte Huntsman Porter	Michelle Ramona Samaroo	Charles Jordan Mc Enroe Swan	Peter Eric Waldkirch
Rebecca Oato Procter	Sarita Christine Lalsingh Samaroo-Tsaktsiris	Vanessa Nora Szirmak	Lauren Kathleen Olive Warner
Robert Stanley Prosper	Rakesh Kumar Sareen	Yashar Tahmassebipour	Ryan Reil Watkins
Mary Catherine Race	Jeofrey Shiekh	Anita Taneja	Jonathan Weingarten
Thurga Rita Rajakulasooriyar	Shaefann Smeeta Sieuraj	Amanda Tiffany Molly Taylor	Camille Saba Eagle Williams
Lester Geovany Ramirez Cuellar	Vikram Singh	Sarah Elizabeth Templeton	Greg Ling Yu Wu
Lucy Katharine Rasmussen	Melanie Katherine Charity Beresh Smith	Diana Tesic	Hilary Alexis Wyche
Lila Najeh Yousef Nabhan	Ian Sonshine	Jennifer Michelle Thompson	Seo Yun Yang
Kaleb Refaie	Sarah Michaely Sriskandarajah	Michael Vincent Tomassini	Mathumai Yugeswaran
Jeffrey Isadore Reisman	Melissa Ann Stamkos	Tara Jacqueline Train	Sara Michelle Young
Stuart Turner Richmond	Leah Michele Stansbury	Daniele Moise Trimmeliti	Kalman Kuchai Zamkanei
Marina Huguette Ripoche		Federico Edgardo Tyrawskyj	Hannah Rebekah Zarek
Emilie Pauline Robineau			Zoë Jingjing Zeng
Matthew Harris Rosenberg			Xue Zhou
			Eva Laura Zucker

CONVOCATION WILL ADJOURN

Special Sitting of the Court of Appeal for Ontario and the Superior Court of Justice

The Honourable Tamarin M. Dunnet will preside over a special sitting of the Court of Appeal for Ontario and the Superior Court of Justice to administer the oaths to the candidates and admit them as solicitors.

THE COURT WILL RISE

LA SÉANCE DU CONSEIL EST LEVÉE

Session extraordinaire de la Cour d'appel de l'Ontario et de la Cour supérieure de justice

L'honorable Tamarin M. Dunnet présidera une séance extraordinaire de la Cour d'appel de l'Ontario et de la Cour supérieure de justice pour faire prêter serment aux candidats et les admettre comme procureurs.

LA SÉANCE DE LA COUR EST LEVÉE

ROY THOMSON HALL
Toronto, Ontario
Monday, September 24, 2012
2:30 p.m.

ROY THOMSON HALL
Toronto (Ontario)
Le lundi 24 septembre 2012
2 h 30